
Delo društva invalidov
Društvo invalidov občine

Ljubljana-Center še ni staro
eno leto; njegova ustanovna
skupščina je bila 24. oktobra
1972. S predsednikom društva
Cirilom Pogačarjem smo se po-
govarjali o njihovem delu, ci-
ljih in težavah.

Od ustanovitve se je društvo
invalidov občine Center borilo
za prostore, v katerih bi lahko
nemoteno delovalo. Pred krat-
kim jim je stanovanjsko pod-
jetje Dom res dodelilo prostor
v hiši ob Poljanski cesti, ki pa
po mnenju tovariša Pogačarja
ni primerna, da bi jo uporab-
ljali invalidi, razen tega pa je
predvidena za rušenje.

»Stavba je brez sanitarij, v
klubske prostore je treba po
nekaj stopnicah, kar je za tež-
ke invalide huda ovira, vhod je
naravnost z glavne ulice. Dru-
štvo bo te prostore adaptiralo,
čeprav vemo, da bomo imeli
"d njih malo koristi.« Za ure-
ditev klubskih prostorov imajo
pripravljenih 15.000 dinarjev.

»Invalidi želimo čimveč po-
vezave, če bi naši vrstniki spet
našli vero v življenje. To bo-
mo dosegli s skupnim delom.
Niti seja niti delovni pomen-
ki med člani društvenega odbo-
>"i pa ne morejo biti sproščeni,
če društvo nima svoiih primer-
nih prostorov. Brez prostorov
društva tudi ne more izvrievati
svojih nalog, kot bi bilo ireba,«
je nadal.jeva) tovariš Pogačar.

Nato je predsednik dništva
naštel naloge. ki so si jih zasta-
vili za letos: »Popisali bomo vse
invalide v krajevnih skupnostih
naše občine. Dobili srao si že
seznam vseb invalidov. k: so že
dolsro brez službe, pa so *e pri-
javili za delo. Pripravljamo
večie srečan.je invalidov iz cele
občine. Trudimo se za tnočnej
1» stike med člani društva —
*• obliki športnih srečani po-
rr.enkov, rekreacijskih izletov.
1a orogram pa smo letos lah-
ko le delno izpolnili. Na med-
mestnih tekmovanjih invalidov
doslej nismo dosegli večjih
uspehov, ker se nismo mogli
pripravljati. Invalidi se pač ne
morerao sha.iati po gostilnah
niti ne v prostorih v višiih nad-
pfropjih, težko pa tudi hodimo
na oddaljenejše rekreacijske
naprave za invalide, kot iih
imajo v šišltf in za Bežigra-
dom«

Sicer pa je glavna skrb dru-
štva po besedah njegovega agil-
negra predsednika »misel za
vključevanje invalidov v delo.«
Društvo invalidov je pred me-
seci skupaj z mestiiimi sindika-
ti in ostalimi družbenimi služ-
bami organiziralo akcijo kate-
re eilj je zagotoviti invalidom
pravico do dela — in iim tudi
dati delo. »Naše društvo je

sprejelo načelo, da invalid je
in ostane proizvajalec — seve-
da pa se mora njegova obreme-
nitev pri delu zmanjšati sklad-
no z njegovo prizadetostjo,« je
rekel tovariš Pogačar. O tem
so govorili tudi na zadnjem
zboru ter o Zakonu o pokoj-
ninskem in invalidskem zavaro-
vanju. Po novem zakonu je
skupnost pokojninskega in in-
validskega zavarovanja prevze-
la skrb za poslovanje invali-
dov, kar invalidi pozdravljajo.

»Na zadnjem zboru nam je
načelnik oddelka pri skupnosti
SRS za pokojninske in invalid-
ske zadeve Viljem Zupan razlo-
žil zakonske navosti, ki so res-
nično odraz sooialne solidarno-

sti v dmžbi. Te pravice želimo
čimprej prenesti na naše člane.
Zato jim moramo povedati, ka-
ko bodo svoje pravice najlaže
uveljavljali,« je nadaljeval to-
variš Pogačar.

Razen tega pripravlja dru-
štvo invalidov Ljubljana-Center
še dve akciji. Oktobra bo pri-
jateljsko srečanje invalidov ob-
čine Center. Na njem bodo in-
validi lahko navezali medseboj-
ne stike. Novembra pa bo zbor
invalidov cele Ljubljane. Govo-
rili bodo o Zakonu o pokojnin-
skem in invalidskem zavarova-
nju. Datum in kraj tega zbora
bosta objavljena v časopisih in
po raddu.
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